
Pripomienky k stanovám v prílohe. 

Kardošová, 3.3.2010 

Pripomienky k pripravovanej výročnej členskej schôdzi 

Kardošová, 3.3.2010 

 

1. Aký bol dôvod na vyňatie akýchkoľvek štátov zo zarátavania do TOP10 ? Žiadam túto otázku znova otvoriť, 

pretože s ňou nesúhlasia ani členovia, ktorí boli prítomní na schôdzi, na ktorej sa to odsúhlasilo. 

Nesúhlasím, aby boli akékoľvek štáty, ktoré zastrešuje FCI vyňaté zo zarátavania bodov do TOP 10. (pr. Aj na 

základe CACIBa z takýchto krajín dostane chovateľ pre svojho psa titul INT.CH – je to rovnaké ako keby klub 

vyhlásil, že pes ktorý má aspoň jeden CACIB z takejto krajiny INTeršampiónom NIE JE !!!) 

Poplatky za štartovné, náklady na vakcinácie a potvrdenia, náklady na cestovné, posudzovateľ, či konkurencia 

nie je v týchto štátoch iná ako v PL, HU či SK !!! (Aj v týchto štátoch už sú majitelia veľmi kvalitných jedincov). 

Alebo budeme nosiť do TOP10 potvrdenia o počtoch prihlásených jedincov na výstave ??? Tak si rovno stanovme 

podmienky, že ak bol pes sám v triede/resp. z plemena v akomkoľvek štáte v rámci SK tento titul a body sa mu 

nezarátajú !!! s týmto by asi nikto nesúhlasil, čiže to považujem za diskrimináciu !!!  

Bola som neraz svedkom toho, že aj keď bol pes sám v triede dostal známku "VD" - nebudem ukazovať prstom a 

menovať. 

 

2. Do bodovacej tabuľky navrhujem zaradiť známku „výborný“ zo svetovej a európskej výstavy. Tieto výstavy sa 

každý rok konajú inde na svete, je to diaľka, náklady a uspieť v takej veľkej konkurencii si zaslúži aspoň bodové 

hodnotenie rovné CACu. Navrhujem pri známke "V" zarátať body rovné CACu a ostatné umiestnenia - čiže "V" a 

vyššie bodovať dvojnásobkom aktuálnej bodovacej  hodnoty známky. 

  

3. Súhlasím, aby sa TOP10 najúspešnejších chrtov s najvyšším počtom bodov – veď som to navrhovala ešte 

minulý rok ! Taktiež súhlasím aby sa aj naďalej 10 najúspešnejších chrtov ocenilo vecnou cenou a diplomom, 

a zároveň navrhujem aby sa vyhlásilo aj TOP pes a TOP sučka z každého plemena BEZ udelenia vecnej ceny a 

diplomu (len informatívne). 

 

4. Navrhujem, aby sa raz ročne na výročnej členskej schôdzi prerokovala (ako to vyplýva aj zo stanov) a následne aj 

pre neprítomných členov prehľadne, zrozumiteľne, písomne zverejnila (v Spravodaji, alebo na klubovej stránke) 

„Správa z hospodárenia SKCHCH“  t.j. príjmy, náklady, výdavky, atď. za uplynulé obdobie – príslušný rok.  

 

Ø Chcem poďakovať za ústretovosť, šikovnú a expresnú prácu p. Cibulkovej ohľadom int. stránky a zároveň by som 

chcela navrhnúť nejaké zmeny. 

 

Ø Pre vylepšenie web stránky by som chcela navrhnúť:  



- „aktuality, resp. novinky“ – oznam o plánovaných/konaných akciách, nových chovných staniciach, chovných 

jedincoch, dosiahnutí krásného úspechu, narodenín ale aj smutných vecí, ktoré sú súčasťou života, uvádzať 

link na výsledky z výstav, dostihov a pod., 

- „šport“ –  V tejto sekcii uverejňovať veci z diania športu vrátane výsledkov, plánovacích kalendárov dostihov 

či coursingu, článkov, fotografií atď. 

- v „inzercia“ – uvádzať plánované krytia, nar. šteniatok, opakovaných reklám CH.S, chov. jedincov ... 

 

Ø Neviem do akej miery sa to dodržiava, ale z frekvencie predpokladám že príjmy z inzercie nečlenov klubu pri 

poplatku 17 eur, by mohli za rok dosiahnuť 300 eur./10.000,- Sk. Prosím zverejniť aj príjmy z týchto činností. 

 

Ø Myslím, že poplatok 17 eur za reklamu pre nečlena klubu je priiveľa ? navrhujem poplatok max. 15 eur. a 3 

eur. pre inzerciu „ostatné“  

 

Ø SPRAVODAJ 

- Vydávať radšej 2 x ročne v širšom a dôkladne spracovanom vydaní ako 4 x ročne malú brožúrku (na začiatku 

roka s členskou známkou + šekom za členské, dosiahnutými výsledkami členov, reklamami, konkrétnou 

správou z hospodárenia, navrhovaným rozpočtom na bud. rok aby na výr. členskej schôdzi mohol byť 

schválený, aktualizáciou členov klubu – privítať nových, atď.)  

- Navrhujem na úvod stránky pravidelne uvádzať uzávierku zasielania podkladov do spravodaja so stručnou 

osnovou pripravovaných tém. Navrhujem zriadiť redakčnú radu (šéfredaktora, redaktora, grafika, 

fotografa, jazykového korektora, atď.) aby to malo úroveň. Navrhujem aby tieto funkcie vrátane 

webmasterky boli aspoň 1 x ročne finančne ohodnotené.   

 

Ø Navrhujeme upraviť štruktúru spravodaja a venovať sa aj témam:  

1. Strana – pes, celofarebná strana 

2. Strana – ďalšie 2 fotografie a popis psa z úvodnej strany 

3. Obsah – vydavateľ, výbor ... 

4. Jadro: 

- v prvom čísle v roku zhrnúť činnosť klubu, zrekapitulovať plemennú knihu (počet šteniec, chovných 

jedincov za uplynulý rok), aktualizovať a uviesť zoznam členov klubu (poďakovať sa novým, že sa pridali do 

klubu, .. ), uviesť správu z hospodárenia, .. 

- poradca chovu raz v roku spracuje  „Správu poradcu chovu“ – vydané doporučenia na párenie, počet 

párení, krytí, vrhov, počet vyradených z chovu, počet importovaných, uchovnených jedincov ... 

- uviesť články, komentáre členov z konaných akcií, výstav, dostihov, (možno by bolo zaujímavé sa v každom 

čísle venovať jednému rozhodcovi - jeho históriu a pôsobenie v oblasti kynológie), ... 

5. Záver: 

- reklamy CH.S, chovných jedincov, plánovaných krytí, inzercia na šteniatka – aj pre nečlenov za poplatok. 


